
 

Referat bestyrelsesmøde den 09.10.2019. 
 
Referent: Poul Budde. 
 
 
Deltagere: Ricki Sørensen, Pia Larsen, Steen Larsen, Flemming Hansen, Torben Hylle, Margit                       
Pedersen, Andrea Welzel, Poul Budde. 
 
Dagsorden: 
 
1.  
Klubben trænger til ”forbedring” i bådehallen og bestyrelsen kigger på Coaststal båd i en 2                             
personers version prissat til kr. 37.000,- og når den er udstyret med årer, transport fra Holland o.                                 
s. v. påregnes en endelig pris i nærheden af  kr. 50 - 55.000,-. 
 
Eftersom klubben ikke har midler til dette - er det kun en våd drøm, men der søges nu fondsmidler                                     
hos bl.a. A.P. Møller. 
 
Hvis projektet lykkes kommer der et nyt problem med opbevaring af den lange båd. 
 
 
2. 
SUP - fremtid. Klubben har modtaget kr. 24.500,- fra DIF og DGI med henblik på opstart af                                 
integreret SUP i klubben og med  Heidi Brauteseth som instruktør.  
 
Heidi har ikke længere tid dertil, men vil gerne være konsulent ved køb af de rette boards og give                                     
instruktion til Ricki og Andrea så vi kan komme videre. Endvidere regner vi med god hjælp fra                                 
lokal og meget erfaren SUP roer. 
 
Alternativt skal det modtagne beløb returneres. 
 
 
3. 
Økonomi: ifølge vores erfarne kassemester forventer klubben et overskud omkring kr. 15 -                         
20.000,- i indeværende år, såfremt der ikke kommer nogle ekstraordinære udgifter. 
 
 
4. 
Standerstrygning den 26.10.2019 kl. 14.00. I formandens fravær holder Andrea talen. 
 
 
5. 
Julefrokost den 7.12.2019 kl. 13.00. 
 
Hvis nogen har lyst til at lave julefrokosten kontaktes Flemming - alternativt købes maden. 
 
 
6. 
Foredrag til vinter. 
 

 



 

Provst Viggo Ernst Thomsen taler over emnet: Vold, sex og rengøringsartikler i Det Gamle                           
Testamente. 
  
Vi forventer foredraget afholdes onsdag den 29. januar 2020, kl 19.00.. Pris kr. 25.- 
 
7.  
Annoncetegning. 
 
Klubben forventer annonceindtægter omkring kr. 12.000,- . 
 
Hvis nogen kender nogen, som kunne tænkes at øge indtægten - er det meget velkommen. 
Priser: 400,- lille annonce 
           700,- større 
        1.000,- 1/4 side 
        1.500,- halvside 
        3.000.- helside. 
Beløbet er årligt og det er uden moms. 
 
Kontakt venligst kasserer Flemming Hansen, hvis man vil hjælpe med at tegne annoncer. 
 
 
8. 
Ro og kajakfællesskab/netværk ”Venligroerne” har på Havkajaknord.dk `s hjemmeside opført                   
roklubbens adresse som hjemsted for Venligroerne. Det er et levn fra sidste år, hvor et par                               
kajakroere var medlem af roklubben. 
 
Steen kontakter foreningen for at få det slettet. 
 
 
9. 
Eventuelt. 
 
Flemming vil gerne have byttet vores tunge krostole  - 16 stk. - til den lette type vi har flest af. 
Bestyrelsen er positiv overfor tanken - Flemming arbejder videre på sagen. 
 
 
Christian Helbo er yoga instruktør og vil gerne i Roklubbens lokaler instruere 2 gange om ugen. 
Tanken er spændende og vi hører nærmere herom. 
 
 
Der har været forespørgsel om klubben kunne have særskilt kontingent for dem, som kun ønsker                             
(vinterroning i motionsrummet). Emnet blev drøftet på seneste generalforsamling og et flertal af                         
bestyrelsen ønsker at fastholde nuværende aftale. 
 
 
Generalforsamling afholdes onsdag den 04.03.2020 kl. 18.30.  
 
Efter generalforsamlingen serveres der smørrebrød. BEMÆRK spisningen er efter                 
generalforsamlingen. Der vil senere blive udsendt Indkaldelse til Generalforsamling. 
 
 
10. 
Næste bestyrelsesmøde den 22.01.2020. 

 


